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Inwinnen informatie bij RVO n.a.v. statenvragen biomassa PW

Geachte Statenleden,

Via deze memo wil ik u graag informeren over de informatie die ik heb ingewonnen 
bij RVO n.a.v. statenvragen van de PW over biomassa.

Inleiding
Op 1 8 mei 2020 is een aantal schríftelijke vragen binnengekomen van de PW 
fractie. Deze vragen hebben betrekking op het gebruik van biomassa in de 
Amercentrale. In de vastgestelde beantwoording is bij vraag 2 opgenomen:

'Wij zullen geen uitgebreid onderzoek starten, maar omdat wij uw zorgen delen zijn 
wij bereid nadere informatie in te winnen over de juistheid van de berichtgeving.'

Naar aanleiding van deze toezegging voor het inwinnen van nadere informatie, 
hebben wij een aantal vragen gesteld aan RVO. RWE (eigenaar van de 
Amercentrale) rapporteert aan RVO over de duurzaamheid van de biomassa die in 
de Amercentrale wordt verbruikt. Dit is een verplichting die voortkomt uit de 
verkregen SDE+ subsidie.

Verkregen informatie
Onderstaand worden de vragen die aan RVO gesteld zijn weergegeven, met 
daarbij per vraag het antwoord van RVO.

Vraag: Voldoet de biomassa die de Amercentrale verbruikt aan de opgelegde 
duurzaamheidseisen vanuit de SDE+ subsidie?

Antwoord RVO: Ja, RWE krijgt alleen subsidie voor pellets als die aan de SDE 
duurzaamheidseisen voldoen.

Vraag: Heeft u aanwijzingen (en, zo ja, welke) dat incidenten (zoals in de pers 
gemeld) ook daadwerkelijk hebben plaatsgevonden?

Antwoord RVO: Nee, dat wil zeggen dat de rapportage die wij van RWE hebben 
ontvangen de borging van de duurzaamheid, inclusief duurzaam bosbeheer, voor 
de volledige inzet van gesubsidieerde biomassa afdekt. RVO accepteert in het kader 
van de SDE subsidie alleen duurzaamheidsrapportages van energiebedrijven die 
zijn gecontroleerd door een (door de minister erkende j 
Conformitetisbeoordelingsinstantie (CBI) of ze voldoen aan de SDE 
duurzaamheidseisen. Dit betekent dus dat een onafhankelijke auditor heeft
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geconstateerd dat alle borging op orde is. Op grond van deze verklaringen wordt 
de subsidie uitgekeerd.

Daarnaast is er nog een toezichthouder die een zelfstandige rol heeft. Het is aan de 
toezichthouder (de Nederlandse Emissieautoriteit) om te beoordelen of de signalen 
die er zijn reden zijn voor nader onderzoek. Incidenten, zoals op dit moment in de 
pers, zouden in geval er een relatie is met pellets voor de Amercentrale, gemeld 
moeten worden bij de Nederlandse Emissieautoriteit (NEaJ.

Dit wil overigens niet zeggen dat wij de media niet volgen. Veel signalen zijn dit jaar 
ook meegegeven aan het Planbureau voor de Leefomgeving (PBL) dat recent een 
onderzoek heeft gedaan naar de duurzaamheid. Het PBL signaleert claims over 
misstanden, maar doet geen melding van bewijs van structurele misstanden. SER 
adviseert de minister wel om incidenten te laten onderzoeken.

Aanvullend hebben we de Nederlandse Emissieautoriteit de vraag gesteld of ze 
aanleiding zien een onderzoek te starten naar incidenten rondom biomassa zoals in 
de pers worden beschreven. En zo ja, wanneer gaat dit onderzoek plaatsvinden? En 
zo nee, waarom niet.

Antwoord NEa: Op basis van gesprekken met de lokale toezichthouder zien wij 
vooralsnog geen aanleiding voor nader onderzoek, maar NEa houdt vinger aan de 
pols, zeker als ons nieuwe signalen bereiken.

Vraag: In het PBL rapport waar het artikel naar verwijst wordt gesteld dat er 
onderzocht dient te worden in hoeverre de geconstateerde misstanden 
daadwerkelijk structureel plaatsvinden of steeds meer dreigen plaats te vinden. Zijn 
er concrete plannen voor een dergelijk onderzoek?

Antwoord RVO: Dat is niet aan ons. Dit staat in een advies van de SER aan de 
minister. Vermoedeliįk zal de kamerbrief dit najaar daar wel wat over zeggen.

Vraag: Zo ja, door wie wordt dit onderzoek uitgevoerd en op welke termijn?

Antwoord RVO: De ministeries werken op dit moment aan een reactie op het SER- 
advies, dat dit najaar wordt verwacht. Keuzes voor een dergelijk onderzoek en wie 
het uit gaat voeren, worden daarin mogelijk meegenomen.

N.B. Op dit moment wordt er door de ministeries gewerkt aan het 
duurzaamheidskader biogrondstoffen, als reactie op het SER-advies. Een exacte 
datum is niet bekend, maar naar verwachting wordt het duurzaamheidskader dit 
najaar aangeboden aan de Tweede Kamer.

Met vriendelijke groet, 

EJ. de Bie
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